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OR.Oz.0022.49.2020 

PROTOKÓŁ NR  124/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 22 października 2020 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt aneksu do umowy sprzedaży energii elektrycznej zawartej z VERVIS Sp. z o.o.  

z siedzibą we Włocławku z dnia 5 grudnia 2019 r.  

5.2. Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego dotyczące wniosku Spółdzielni 

Socjalnej „Kujawianka” w sprawie zapewnienia odpowiednich warunków socjalnych dla 

osób obsługujących parking przed biurowcem przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim poprzez postawienie budki parkingowej – zajęcie stanowiska. 

5.3. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dot. 

złożenia do Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura  

we Włocławku wniosku o wydłużenie terminu na wykonanie prac remontowo – 

konserwatorskich ze względu na pandemię COVID-19 do końca 2022 roku i częściowego 

przesunięcia terminu wykonania zaleceń pokontrolnych Wojewódzkiego Urzędu Ochrony 

Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku. 

5.4. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu. 

5.5. Wnioski komisji Rady Powiatu - propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2021 rok. 

5.6. Pismo Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski w sprawie wyrażenia opinii dot. zaliczenia 

dróg ulicy Księżyzna w miejscowości Służewo do kategorii dróg gminnych. 

5.7. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wykonanie prac remontowych w budynku przy ul. Sikorskiego 3 

polegających na podziale sali lekcyjnej ścianką działową i zabezpieczenie w budżecie 

środków finansowych na to zadanie w wysokości 20.000 zł – zajęcie stanowiska. 

5.8. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wniosków 

dyrektorów szkół dotyczących przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego – 

zajęcie stanowiska. 

5.9. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr IX/151/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia. 

5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2021 na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 
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5.11. Pismo Wójta Gminy Koneck w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2617C Straszewo – Koneck wraz z przebudową przepustu drogowego  

na rzece Tążyna o numerze JNI01020809 w km 0+107 – etap II”. 

5.12. Protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

prowadzonego na podstawie art. 138o ustawy Prawo zamówień publicznych na 

„Przeprowadzenie szkoleń dla nauczycieli kształcenia zawodowego w Zespole Szkół Nr 1 

w Aleksandrowie Kujawskim z podziałem na 2 części w ramach projektu „Szkoła 

zawodowa szansą na przyszłość – II etap” – II postępowanie, projekt umowy z wykonawcą 

– zajęcie stanowiska. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Posiedzenie prowadzone jest zdalnie. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 8:15. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu.  

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 122/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 7 października 2020 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 122/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 7 października 2020 r. 
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Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 123/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 12 października 2020 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 123/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 12 października 2020 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.11. Pismo Wójta Gminy Koneck w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2617C Straszewo – Koneck wraz z przebudową przepustu drogowego  

na rzece Tążyna o numerze JNI01020809 w km 0+107 – etap II”. 

5.12. Protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

prowadzonego na podstawie art. 138o ustawy Prawo zamówień publicznych na 

„Przeprowadzenie szkoleń dla nauczycieli kształcenia zawodowego w Zespole Szkół Nr 1 

w Aleksandrowie Kujawskim z podziałem na 2 części w ramach projektu „Szkoła 

zawodowa szansą na przyszłość – II etap” – II postępowanie, projekt umowy z wykonawcą 

– zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt aneksu do umowy sprzedaży energii elektrycznej zawartej z VERVIS 

Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku z dnia 5 grudnia 2019 r.  

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt aneksu do umowy sprzedaży 

energii elektrycznej zawartej z VERVIS Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku z dnia 5 grudnia 

2019 r.  

Temat był omawiany na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 7 października 2020 r. Chodzi 

o wniosek Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim o wprowadzenie zmian do umowy sprzedaży energii elektrycznej polegających  

na uwzględnieniu w wykazie obiektów mieszkania treningowego utworzonego w ramach 
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projektu partnerskiego „Rodzina w Centrum 2” ” i zwiększeniu mocy umownej dla PCPR  

do 35 kW oraz wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Aleksandrowie Kujawskim o odstąpieniu od umowy sprzedaży energii elektrycznej  

w związku z montażem instalacji fotowoltaicznej. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zaakceptować treść projektu aneksu do umowy 

sprzedaży energii elektrycznej z dnia 5 grudnia 2019 r. i wystąpić do VERVIS  

Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku o jego zawarcie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował treść projektu aneksu do umowy sprzedaży energii 

elektrycznej z dnia 5 grudnia 2019 r. i postanowił wystąpić do VERVIS Sp. z o.o. z siedzibą 

we Włocławku o jego zawarcie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 12 października 2020 r. znak: 

OR.Og.2720.7.2019 wraz z projektem aneksu do umowy sprzedaży energii elektrycznej 

zawartej z VERVIS Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku z dnia 5 grudnia 2019 r., stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego dotyczące wniosku 

Spółdzielni Socjalnej „Kujawianka” w sprawie zapewnienia odpowiednich warunków 

socjalnych dla osób obsługujących parking przed biurowcem przy ulicy Słowackiego 

8 w Aleksandrowie Kujawskim poprzez postawienie budki parkingowej – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego dotyczące wniosku Spółdzielni Socjalnej „Kujawianka”  

w sprawie zapewnienia odpowiednich warunków socjalnych dla osób obsługujących parking 

przed biurowcem przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim poprzez 

postawienie budki parkingowej. 

Nie ma podanych kosztów postawienia budki parkingowej. 

 

Pani Dorota Sobierajska – Spółdzielnia postawi budkę parkingową za swoje środki. 

 

Pan Adam Potaczek – budka ma być umiejscowiona przy wjeździe na parking główny przed 

biurowcem. Jest ona niezbędna dla ochrony osób obsługujących parking. Prezes Spółdzielni 

poinformował podczas posiedzenia rady spółdzielni, że wstrzyma się na razie z zakupem 

budki do czasu uzyskania odpowiedniego zabezpieczenia finansowego. Koszt zakupu budki 

to ok. 6 tys. zł. Jestem za wyrażeniem zgody na postawienie budki parkingowej. 
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Pani Lidia Tokarska  – po zapoznaniu się z pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego i wnioskiem Spółdzielni Socjalnej „Kujawianka”, proponuję wyrazić zgodę  

na postawienie budki parkingowej przed biurowcem przy ulicy Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim w celu zapewnienia odpowiednich warunków socjalnych dla 

osób obsługujących parking. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego  

i wnioskiem Spółdzielni Socjalnej „Kujawianka”, wyraził zgodę na postawienie budki 

parkingowej przed biurowcem przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim  

w celu zapewnienia odpowiednich warunków socjalnych dla osób obsługujących parking. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 8 października 2020 r. znak: 

OR.Og.2512.46.2020 wraz z pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego z dnia 

24 września 2020 r. dotyczące wniosku Spółdzielni Socjalnej „Kujawianka” z dnia  

18 września 2020 r. w sprawie zapewnienia odpowiednich warunków socjalnych dla osób 

obsługujących parking przed biurowcem przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim poprzez postawienie budki parkingowej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dot. złożenia do Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura 

we Włocławku wniosku o wydłużenie terminu na wykonanie prac remontowo – 

konserwatorskich ze względu na pandemię COVID-19 do końca 2022 roku  

i częściowego przesunięcia terminu wykonania zaleceń pokontrolnych 

Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dot. złożenia do Wojewódzkiego Urzędu Ochrony 

Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku wniosku o wydłużenie terminu na 

wykonanie prac remontowo – konserwatorskich ze względu na pandemię COVID-19 do 

końca 2022 roku i częściowego przesunięcia terminu wykonania zaleceń pokontrolnych 

Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku. 

Termin realizacji zaleceń pokontrolnych częściowo został przesunięty do końca 2022 roku, 

niemniej do końca roku 2021 należy wykonać rozpoznanie i usunięcie degradacji ścian 

narożnych budynku, naprawę nawierzchni tarasów bocznych w narożnikach skrajnych  

w miejscach gdzie znajdują się odpływy do koszy rynnowych, przeprowadzenie prac 

naprawczych elewacji. Nie jesteśmy w stanie przesunąć wykonania terminu tych prac. 

Jesteśmy w przededniu wykonania dokumentacji projektowej, żeby te wszystkie czynności 

móc wykonać. Na pewno na kolejne lata tj. 2021 r. i 2022 r. czeka nas zabezpieczenie 

środków finansowych w budżecie powiatu na te prace.  



6 
 

 

 

 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję przyjąć do wiadomości informację Dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dot. złożenia do Wojewódzkiego 

Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku wniosku o wydłużenie 

terminu na wykonanie prac remontowo – konserwatorskich ze względu na pandemię COVID-

19 do końca 2022 roku i częściowego przesunięcia terminu wykonania zaleceń pokontrolnych 

Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim dot. złożenia do Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków  

w Toruniu Delegatura we Włocławku wniosku o wydłużenie terminu na wykonanie prac 

remontowo – konserwatorskich ze względu na pandemię COVID-19 do końca 2022 roku  

i częściowego przesunięcia terminu wykonania zaleceń pokontrolnych Wojewódzkiego Urzędu 

Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 20 października 

2020 r. znak: PS.4324.65.2.2020 wraz z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 5 października 2020 r. dot. złożenia do Wojewódzkiego 

Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku wniosku o wydłużenie 

terminu na wykonanie prac remontowo – konserwatorskich ze względu na pandemię COVID-

19 do końca 2022 roku i częściowego przesunięcia terminu wykonania zaleceń pokontrolnych 

Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu. 

Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu  

8 października 2020 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

sytuacji szpitala powiatowego. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Polityki 

Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 8 października 2020 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 8 października 2020 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pani Lidia Tokarska  – Komisja Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 13 października 2020 r. pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie sytuacji szpitala powiatowego. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 października 2020 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 października 2020 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 13 października 2020 r. pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie sytuacji szpitala powiatowego. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Mienia Powiatu  

i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 października 2020 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 października 2020 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – Komisja Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 14 października 2020 r. pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwały Rady Powiatu w sprawie sytuacji szpitala powiatowego, zmieniającej 

uchwałę nr IX/150/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2020, zmieniającej 

uchwałę nr IX/151/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2020 – 2030, skierowane pod obrady XVII sesji Rady Powiatu. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo 

– Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 14 października 2020 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 14 października 2020 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 14 października 2020 r. pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie sytuacji szpitala powiatowego. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 14 października 2020 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 14 października 2020 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 

posiedzeniu w dniu 14 października 2020 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie sytuacji szpitala powiatowego, dokonała kontroli Zarządu Powiatu  

za okres między XV a XVII sesją Rady Powiatu i nie wniosła uwag. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Rewizyjna  

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 14 października 2020 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 14 października 2020 r. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Opinia Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 8 października 

2020 r. , stanowi załącznik do protokołu. 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 października 2020 r. , stanowi załącznik do protokołu. 

Opinia Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 października 2020 r. , stanowi załącznik do protokołu. 

Opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

14 października 2020 r. , stanowią załącznik do protokołu. 
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Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

14 października 2020 r. , stanowi załącznik do protokołu. 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 14 października 2020 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wnioski komisji Rady Powiatu - propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2021 rok. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.5. Wnioski komisji Rady Powiatu - 

propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok. 

Członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się zapewne z przedłożonymi wnioskami komisji 

Rady Powiatu. W większości wnioski poszczególnych komisji pokrywają się. Jest tych 

wniosków bardzo dużo. Proponuję przyjąć je do wiadomości. Zarząd Powiatu ma już pewne 

priorytety. Chcę przypomnieć, że zadania na 2021 rok zostały już wyznaczone poprzez np. 

złożenie wniosków o dofinansowanie przebudowy dróg powiatowych do Funduszu Dróg 

Samorządowych. Dwie drogi zostaną wykonane częściowo w tym roku, dwie drogi 

zakończone będą w przyszłym roku. Poza tym, złożyliśmy wnioski do Funduszu Dróg 

Samorządowych o dofinansowanie przebudowy trzech dróg w 2021 roku. Dlatego w dalszych 

rozważaniach nad konstrukcją budżetu proponuję przyjąć te drogi, które zgłosiliśmy do 

konkursu. Poza tym, znamy sytuację finansową Powiatowego Szpitala  

i będziemy musieli zabezpieczyć środki na funkcjonowanie szpitala na 2021 rok. Decyzję, 

które wnioski komisji będą uwzględnione w projekcie budżetu proponuję podjąć jak 

będziemy znali ostateczny rząd wielkości środków przy konstrukcji projektu budżetu.  

Na dzisiaj trudno zdecydować, który wniosek przyjąć do projektu budżetu. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pani Dorota Sobierajska – może to jest dobry moment, żeby wystąpić do gmin na terenie 

których będą realizowane powiatowe inwestycje drogowe o dofinansowanie i zabezpieczenie 

w projekcie budżetu danej gminy na 2021 r. odpowiednich środków na ten cel. 

 

Pani Lidia Tokarska – przed złożeniem wniosków do Funduszu Dróg Samorządowych 

wystąpiliśmy do gmin z propozycją udzielenia dofinansowania przez gminy do zadań 

powiatu. Uzyskaliśmy deklaracje wójtów w tym zakresie. Niemniej, w związku z toczącymi 

się pracami nad projektem budżetu, możemy wystąpić do gmin o zabezpieczenie 

odpowiednich środków w projekcie budżetu gminy celem udzielenia dotacji powiatowi na 

realizację inwestycji drogowych. 

 

Pan Adam Potaczek – jestem za. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – również jestem za. 
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Pani Lidia Tokarska  – po rozpatrzeniu wniosków komisji Rady Powiatu – propozycje zadań 

do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok tj.: Komisji Polityki Społecznej 

z dnia 8 października 2020 r., Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej z dnia  

13 października 2020 r., Komisji Finansowo – Budżetowa z dnia 14 października 2020 r., 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 14 października 2020 r., Komisji Rewizyjna z dnia 

14 października 2020 r., proponuję podjąć decyzję o ewentualnym wprowadzeniu 

zgłoszonych przez komisje zadań przy konstrukcji projektu budżetu, uwzględniając 

możliwości finansowe powiatu. Proponuję, jako priorytetowe, wprowadzić do projektu 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok zadania inwestycyjne, na które zostały 

złożone wnioski o dofinansowanie ze źródeł zewnętrznych i zabezpieczyć środki na 

funkcjonowanie Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozpatrzył wnioski komisji Rady Powiatu – propozycje zadań do projektu 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok tj.: 

1) Komisji Polityki Społecznej z dnia 8 października 2020 r. 

2) Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej z dnia 13 października 2020 r. 

3) Komisji Finansowo – Budżetowa z dnia 14 października 2020 r. 

4) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 14 października 2020 r. 

5) Komisji Rewizyjna z dnia 14 października 2020 r. 

i postanowił podjąć decyzję o ewentualnym wprowadzeniu zgłoszonych przez komisje zadań 

przy konstrukcji projektu budżetu, uwzględniając możliwości finansowe powiatu. 

Zarząd Powiatu, planuje wprowadzić do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 

2021 rok zadania inwestycyjne, na które zostały złożone wnioski o dofinansowanie  

ze źródeł zewnętrznych i zabezpieczyć środki na funkcjonowanie Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję wystąpić odpowiednio do gmin o zabezpieczenie  

w projekcie budżetu gminy na 2021 rok środków w celu udzielenia dotacji celowej Powiatowi 

Aleksandrowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego w zakresie przebudowy dróg 

powiatowych, przebiegających przez teren danej gminy, które planowane są do realizacji  

w 2021 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić odpowiednio do gmin o zabezpieczenie w projekcie 

budżetu gminy na 2021 rok środków w celu udzielenia dotacji celowej Powiatowi 

Aleksandrowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego w zakresie przebudowy dróg 

powiatowych, przebiegających przez teren danej gminy, które planowane są do realizacji  

w 2021 roku. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wnioski - propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok 

Komisji Polityki Społecznej z dnia 8 października 2020 r. , stanowią załącznik do protokołu. 

Wnioski - propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej z dnia 13 października 2020 r., stanowią 

załącznik do protokołu. 

Wnioski - propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok 

Komisji Finansowo – Budżetowa z dnia 14 października 2020 r., stanowią załącznik do 

protokołu. 

Wnioski - propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 14 października 2020 r., stanowią załącznik do 

protokołu. 

Wnioski - propozycje zadań do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok 

Komisji Rewizyjna z dnia 14 października 2020 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski w sprawie wyrażenia opinii dot. 

zaliczenia dróg ulicy Księżyzna w miejscowości Służewo do kategorii dróg gminnych. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Wójta Gminy Aleksandrów 

Kujawski w sprawie wyrażenia opinii dot. zaliczenia dróg ulicy Księżyzna w miejscowości 

Służewo do kategorii dróg gminnych. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Adam Potaczek – Zarząd Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim wyraził 

pozytywną opinię. 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję pozytywnie zaopiniować wniosek Wójta Gminy 

Aleksandrów Kujawski w sprawie zaliczenia drogi - ulicy Księżyzna w miejscowości 

Służewo o długości 515 mb do kategorii dróg gminnych i podjąć uchwałę w sprawie 

wyrażenia opinii o zaliczeniu drogi do kategorii dróg gminnych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie zaopiniował wniosek Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski  

w sprawie zaliczenia drogi - ulicy Księżyzna w miejscowości Służewo o długości 515 mb  

do kategorii dróg gminnych i podjął uchwałę w sprawie wyrażenia opinii o zaliczeniu drogi 

do kategorii dróg gminnych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 



12 
 

 

 

 

Pismo Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski z dnia 12 października 2020 r. w sprawie 

wyrażenia opinii dot. zaliczenia dróg ulicy Księżyzna w miejscowości Służewo do kategorii 

dróg gminnych oraz pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 21 października 2020r. znak: DUDiM.003.19.2020 , stanowią załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o wyrażenie zgody na wykonanie prac remontowych w budynku przy  

ul. Sikorskiego 3 polegających na podziale sali lekcyjnej ścianką działową  

i zabezpieczenie w budżecie środków finansowych na to zadanie w wysokości  

20.000 zł – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.7. Wniosek Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na wykonanie 

prac remontowych w budynku przy ul. Sikorskiego 3 polegających na podziale sali lekcyjnej 

ścianką działową i zabezpieczenie w budżecie środków finansowych na to zadanie  

w wysokości 20.000 zł. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Adam Potaczek – na początku byłem wstrząśnięty wysokością przedstawionych 

kosztów. Myślałem, że to będzie postawienie stałej ścianki z rygipsów. Pani Dyrektor SPS  

Nr 4 poinformowała mnie, że to będzie ścianka przykręcana do podłogi i sufitu  

i w przypadku, gdy nie będzie już potrzeby dzielenia klasy można będzie tę ściankę 

zdemontować i przenieść w inne miejsce. To jest ścianka wielokrotnego użytku. Jest ona  

z atestem. 

 

Pani Lidia Tokarska – pieniądze na ten cel są zabezpieczone w budżecie. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy to nie może być ścianka rozsuwana taka jak montuje się 

na salach konferencyjnych? 

 

Pan Adam Potaczek – pani Dyrektor SPS Nr 4 uważa, że ten rodzaj ścianki jest odpowiedni.  

 

Pani Lidia Tokarska - po zapoznaniu się z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, proponuję wyrazić zgodę na wykonanie prac 

remontowych w budynku przy ul. Sikorskiego 3 polegających na podziale sali lekcyjnej 

ścianką działową i zabezpieczyć w budżecie środki finansowe na to zadanie w wysokości 

20.000 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

 

 



13 
 

 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, wyraził zgodę na wykonanie prac remontowych  

w budynku przy ul. Sikorskiego 3 polegających na podziale sali lekcyjnej ścianką działową  

i postanowił zabezpieczyć w budżecie środki finansowe na to zadanie w wysokości  

20.000 zł. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 20 października 

2020 r. znak: PS.4324.82.2020 wraz z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej 

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 października 2020 r. o  wyrażenie zgody  

na wykonanie prac remontowych w budynku przy ul. Sikorskiego 3 polegających na podziale 

sali lekcyjnej ścianką działową i zabezpieczenie w budżecie środków finansowych na to 

zadanie w wysokości 20.000 zł, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

wniosków dyrektorów szkół dotyczących przyznania pomocy finansowej z funduszu 

zdrowotnego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.8. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wniosków dyrektorów szkół dotyczących 

przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego. 

Wpłynęło pięć wniosków, na łączną kwotę 3.500 zł. Czy są pytania, uwagi? Nie ma. 

Proponuję przyznać pomoc finansową z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli szkół 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski w wysokości odpowiednio: 1.000 zł, 500 zł,  

500 zł, 500 zł, 1.000 zł, po dokonaniu zmian w budżecie powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyznał pomoc finansową z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli szkół 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski w wysokości odpowiednio: 1.000 zł, 500 zł, 500 

zł, 500 zł, 1.000 zł, po dokonaniu zmian w budżecie powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  20 października 

2020 r. znak: PS.3032.23-27.2020 w sprawie wniosków dyrektorów szkół dotyczących 

przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.9. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr IX/150/2019 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2020. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr IX/151/2019 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.9. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr IX/150/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 

2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2020. 

Proszę panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dorota Sobierajska - w związku z decyzjami Wojewody Kujawsko-Pomorskiego oraz 

złożeniem przez Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim wniosku o przesunięcie pomiędzy paragrafami wydatków w planie finansowym, 

proponuję  dokonać zmian w uchwale budżetowej Powiatu Aleksandrowskiego w następujący 

sposób: 

Dochody - ogółem zwiększenie o kwotę 143.578,83 zł, w tym: 

1) dz. 851 Ochrona zdrowia, rozdz.85156, § 2110 – zwiększenie o kwotę 130.309 zł  

z  przeznaczeniem na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby uprawnione 

nie objęte obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego. Nie jest to kwota, która zabezpiecza 

potrzeby do końca roku. 

2) dz. 801 Oświata i wychowanie, rozdz.80153, § 2110 – zwiększenie o kwotę 11.719,83 zł  

z przeznaczeniem na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub 

materiały ćwiczeniowe oraz na sfinansowanie kosztu zakupu podręczników, materiałów 

edukacyjnych lub materiałów ćwiczeniowych w przypadku szkół prowadzonych przez 

osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne - rezerwa 

celowa cz. 83, poz. 26 ustawy budżetowej na 2020 r.  

3) dz. 855 Rodzina, rozdz. 85504, § 2110 – zwiększenie o kwotę 1.550 zł z przeznaczeniem 

na realizację świadczenia dobry start, o którym mowa w uchwale nr 80 Rady Ministrów  

z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie ustanowienia rządowego programu „Dobry Start” (M.P. 

z 2018 r. poz. 514) i rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie 

szczegółowych warunków realizacji rządowego programu „Dobry Start” (Dz. U. z 2018 r. 

poz. 1061, z późn. zm.) - rezerwa celowa cz. 83, poz. 18 ustawy budżetowej na 2020 r.  

Wydatki - ogółem zwiększenie o kwotę 143.578,83 zł. Po stronie wydatkowej dokonano 

zmian zgodnie z celowym wykorzystaniem dotacji celowych. Uwzględniono również 

wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim 

związany z przesunięciami w planie finansowym jednostki umożliwiając bieżące 

funkcjonowanie oraz zabezpieczono kwotę w wysokości 20.000 zł celem przystosowania sali 

lekcyjnej w celu spełnienia podstawowych warunków sanitarnych i bhp w tej szkole.  

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę 

zmieniającą uchwałę nr IX/150/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 

2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2020. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.9. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr IX/151/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 

2019 r. w sprawie uchwalenia. 

W związku z podjęciem uchwały zmieniającej budżet powiatu koniecznym jest dokonanie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020 – 2030 

dostosowując ją do wielkości wynikających z dokonanych zmian w budżecie. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę  

nr IX/151/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020 – 

2030. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę nr IX/151/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020 – 2030. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020, stanowi załącznik do protokołu. 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr IX/151/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu 

ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2021  

na terenie Powiatu Aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia w roku 2021 na terenie Powiatu Aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej 

pomocy prawnej. 
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Proszę panią Sekretarz o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – należy ogłosić konkurs na prowadzenie w roku 

2021 punktu nieodpłatnej pomocy prawnej. W Powiecie Aleksandrowskim są dwa punkty 

nieodpłatnej pomocy prawnej, w tym jeden obsługiwany jest przez organizację pozarządową. 

W związku z tym, wnoszę o podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert 

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2021 na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej przez organizację pozarządową. 

 

Pani Lidia Tokarska - czy są pytania, uwagi?  

 

Pani Dorota Sobierajska – w treści ogłoszenia jest zapis, że Zarząd Powiatu planuje 

przeznaczyć daną kwotę na realizację tego zadania. Czy jest zapis, że w przypadku zmiany 

wysokości dotacji kwota ta może ulec zmianie? 

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – takiego zapisu nie ma ale gdyby cokolwiek się 

zmieniło to aneksowalibyśmy umowę. Na razie nie wiemy czy będzie zmiana wysokości 

środków przeznaczonych na ten cel. Kwota wpisana jest taka sama jak na bieżący rok. 

 

Pani Dorota Sobierajska – jeśli chodzi o wielkość dotacji na przyszły rok to nie jest nam 

jeszcze znana. Dobrze by było, żeby w ogłoszeniu konkursu taki zapis się znalazł.  

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu 

ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2021 na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, po dopisaniu  

w załączniku w rozdziale III. ust 2 zdania, stanowiącego, że w przypadku zmiany dotacji  

z budżetu państwa, kwota dotacji może ulec zmianie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2021 na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, po dopisaniu w załączniku  

w rozdziale III. ust 2 zdania, stanowiącego, że w przypadku zmiany dotacji z budżetu państwa, 

kwota dotacji może ulec zmianie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 20 października 2020 r. znak: SK.0022.2020 wraz  

z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia w roku 2021 na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.11. Pismo Wójta Gminy Koneck w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2617C Straszewo – Koneck wraz z przebudową 

przepustu drogowego na rzece Tążyna o numerze JNI01020809 w km 0+107  

– etap II”. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.11. Pismo Wójta Gminy Koneck  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2617C 

Straszewo – Koneck wraz z przebudową przepustu drogowego na rzece Tążyna o numerze 

JNI01020809 w km 0+107 – etap II”. 

Wójt Gminy Koneck zgodził się na udzielenie dotacji powiatowi w kwocie 50.000 zł  

na przebudowę drogi Straszewo – Koneck i ta kwota miała być zabezpieczona w budżecie  

na 2020 rok. Zadanie jest realizowane w 2020 roku, właśnie zbliżamy się do jego 

zakończenia. Wójt Gminy Koneck przysłał pismo, że środki te nie zostaną przekazane  

z uwagi na sytuację finansową gmin, znaczny spadek w dochodach gminy. Jednocześnie 

informuje, że pomoc finansowa w wysokości do 50.000 zł, po zasięgnięciu opinii Rady 

Gminy, zostanie ujęta w projekcie budżetu na 2021 rok. 

Otwieram dyskusję?  

 

Pan Adam Potaczek – Wójt Gminy Koneck uzasadnia decyzję względami ekonomicznymi. 

 

Pani Lidia Tokarska – my nie mamy na to wpływu. Niemniej zadanie jest realizowane, 

droga jest przebudowywana i będzie zakończone w tym roku. 

Pozostaje nam wyrazić nadzieję, że do tej dotacji dojdzie w 2021 roku i otrzymamy kwotę 

50.000 zł. 

 

Pani Dorota Sobierajska – jeżeli przebudowa tej drogi zakończy się w bieżącym roku to 

gmina nie może przekazać dotacji na ten wskazany cel w przyszłym roku.  

 

Pani Lidia Tokarska – musiałaby to być dotacja do przebudowy innej drogi, ale  

w przyszłym roku nie planujemy przebudowy drogi powiatowej na terenie Gminy Koneck. 

 

Pani Dorota Sobierajska – Gmina Koneck może przekazać środki na pomoc finansową 

powiatowi, nie ma przeszkód. 

 

Pan Adam Potaczek – proponuję poinformować o tym Wójta Gminy Koneck. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć do wiadomości pismo Wójta Gminy Koneck  

w sprawie braku możliwości finansowych udzielenia przez Gminę Koneck pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2617C Straszewo – Koneck wraz z przebudową przepustu 

drogowego na rzece Tążyna o numerze JNI01020809 w km 0+107 – etap II” i deklaracji 

zabezpieczenia środków finansowych w projekcie budżetu gminy na 2021 rok.  
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Jednocześnie, proponuję zwrócić uwagę, iż Gmina Koneck  może udzielić dotacji na w.w. 

zadanie inwestycyjne w roku bieżącym. Planowane przekazanie przez Gminę Koneck 

środków finansowych wysokości 50.000 zł w roku 2021 wymagało będzie innej formy 

wsparcia np.  udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Aleksandrowskiemu przy realizacji 

innych inwestycji powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości pismo Wójta Gminy Koneck w sprawie braku 

możliwości finansowych udzielenia przez Gminę Koneck pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2617C Straszewo – Koneck wraz z przebudową przepustu drogowego na rzece 

Tążyna o numerze JNI01020809 w km 0+107 – etap II” i deklaracji zabezpieczenia środków 

finansowych w projekcie budżetu gminy na 2021 rok. 

Zarząd Powiatu, zwraca uwagę, iż Gmina Koneck  może udzielić dotacji na w.w. zadanie 

inwestycyjne w roku bieżącym. Planowane przekazanie przez Gminę Koneck środków 

finansowych wysokości 50.000 zł w roku 2021 wymagało będzie innej formy wsparcia np.  

udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Aleksandrowskiemu przy realizacji innych 

inwestycji powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 20 października 2020  r. znak: 

RI.031.2.2020 wraz z pismem Wójta Gminy Koneck z dnia 8 października 2020 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu  

na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2617C Straszewo – Koneck wraz 

z przebudową przepustu drogowego na rzece Tążyna o numerze JNI01020809 w km 0+107  

– etap II”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego prowadzonego na podstawie art. 138o ustawy Prawo zamówień 

publicznych na „Przeprowadzenie szkoleń dla nauczycieli kształcenia zawodowego  

w Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z podziałem na 2 części w ramach 

projektu „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” – II postępowanie, 

projekt umowy z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.12. Protokół z przeprowadzonego 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego na podstawie art. 138o 

ustawy Prawo zamówień publicznych na „Przeprowadzenie szkoleń dla nauczycieli 

kształcenia zawodowego w Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z podziałem na 

2 części w ramach projektu „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap”  

– II postępowanie, projekt umowy z wykonawcą. 
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Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zatwierdzić protokół z przeprowadzonego 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego na podstawie art. 138o 

ustawy Prawo zamówień publicznych na „Przeprowadzenie szkoleń dla nauczycieli 

kształcenia zawodowego w Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z podziałem  

na 2 części w ramach projektu „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap”  

– II postępowania i postanowić: 

1) dla części 1 „Szkolenie z programu React od podstaw dla 2 nauczycieli  

w zawodzie technik informatyk Technikum Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”  

unieważnić postępowanie ponieważ nie złożono żadnej oferty niepodlegającej odrzuceniu, 

2) dla części 2 „Szkolenie z zakresu konfiguracji i utrzymania infrastruktury sieciowej 

Mikrotronik Routing and Security dla 1 nauczyciela w zawodzie technik informatyk  

w Technikum Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” dokonać wyboru najkorzystniejszej 

oferty wykonawcy MIKROTIK WARSAW TRAINING CENTER Piotr Wasyk Michał 

Filipek Spółka Cywilna z siedzibą w Warszawie za cenę brutto 2.900 zł.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego prowadzonego na podstawie art. 138o ustawy Prawo zamówień 

publicznych na „Przeprowadzenie szkoleń dla nauczycieli kształcenia zawodowego  

w Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z podziałem na 2 części w ramach projektu 

„Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” – II postępowania i postanowił: 

1) dla części 1 „Szkolenie z programu React od podstaw dla 2 nauczycieli  

w zawodzie technik informatyk Technikum Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”  unieważnić 

postępowanie ponieważ nie złożono żadnej oferty niepodlegającej odrzuceniu, 

2) dla części 2 „Szkolenie z zakresu konfiguracji i utrzymania infrastruktury sieciowej 

Mikrotronik Routing and Security dla 1 nauczyciela w zawodzie technik informatyk  

w Technikum Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” dokonać wyboru najkorzystniejszej oferty 

wykonawcy MIKROTIK WARSAW TRAINING CENTER Piotr Wasyk Michał Filipek 

Spółka Cywilna z siedzibą w Warszawie za cenę brutto 2.900 zł.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pani Lidia Tokarska – co z częścią pierwszą, czy ogłaszamy kolejne postępowanie? 

 

Pani Dorota Sobierajska – koordynator projektu powinien zastanowić się, czy jest sens 

ogłaszać postępowanie po raz trzeci dla części pierwszej, czy wystąpić do instytucji 

zarządzającej o zmianę przeznaczenia środków, albo ich przesunięcie. 

 

Pani Lidia Tokarska – panie Wicestarosto, czy Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu ma  

w tym zakresie swoje propozycje. 

 

Pan Adam Potaczek – zastanawialiśmy się nad zmianą kursu, w podobnym zakresie, ale 

innego. 
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Pismo Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 20 października 2020  r. znak: 

Rz.272.1.6.2020 wraz z protokołem z przeprowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego prowadzonego na podstawie art. 138o ustawy Prawo zamówień 

publicznych na „Przeprowadzenie szkoleń dla nauczycieli kształcenia zawodowego  

w Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim z podziałem na 2 części w ramach 

projektu „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” – II postępowanie oraz projektem 

umowy z wykonawcą, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

 

 

Pan Adam Potaczek – dzwonił do mnie Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 

w Aleksandrowie Kujawskim z prośbą o dofinansowanie zakupu środka używanego podczas 

wypadków drogowych do zabezpieczenia, zneutralizowania skutków rozlania paliwa. 

Ostatnio doszło do wypadku, był rozlany olej i zużyto w całości środek, który jednostka miała 

na stanie. Chodzi tu o kwotę ok. 2.000 zł. 

 

Pani Dorota Sobierajska – musi przede wszystkim złożyć pisemny wniosek. 

 

Pani Lidia Tokarska – panie Wicestarosto, proszę poinformować Komendanta, żeby złożył 

wniosek z uzasadnieniem i wówczas rozpatrzymy go na posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

 

 

Pani Dorota Sobierajska – informuję, że przyszły wstępne wielkości dotacji,  subwencji  

i udzia w podatku na rok 2021. Subwencję oświatową mamy prawie 260 tys. zł mniejszą niż 

w ubiegłym roku. Mówimy o kwotach pierwotnych. Jest tu dziwna rzecz, że mimo wzrostu 

wynagrodzeń nauczycieli, mimo wzrostu najniższego wynagrodzenia, mimo wejścia PPK 

dostajemy mniejsze środki niż w ubiegłym roku. Nie wiem z czego to wynika, czy nastąpił 

błąd w przekazanych danych potrzebnych do naliczenia subwencji. Naczelnik Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu będzie to sprawdzał. Należy liczyć się z tym, że 

będzie problem przy konstrukcji budżetu powiatu na 2021 rok. Wszystkie plany do projektu 

budżetu przedstawione przez szkoły są znacznie wyższe niż w ubiegłym roku. Będzie 

problem, żeby to zbilansować. 

Nielogiczne jest to, że przy wzroście wydatków narzuconych odgórnie nie rośnie subwencja 

oświatowa, a odwrotnie uległa zmniejszeniu.  

 

Pani Lidia Tokarska – jest to niepokojące zjawisko. 
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Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:52. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


